
 
Protokoll fört vid samrådsgruppens möte den 16 januari 2013 kl:15.00 
  

§ 1. Ordförande Rolf Bengtsson öppnade mötet. 

  

§ 2. Närvarande: Rolf Bengtsson Hjärt-och Lung, Bengt-Göran Nilsson FFP, Helge Bloch 

Lejonen, Sven- Åke Johansson Veteranerna, Rolf Nilsson Båtklubben, Gert-Erik Vänestål 

PRO, Renate Svensson Falkboule, Bengt Horn Vessige, Johanna Hyvärinen Johansson 

Interboule, Stig Andersson SPF, Sonya Eriksson Årstad SPF,( Kurt Svensson Tullbron, 

anmält förhinder.) 

Därutöver var: Mats Thulin, Elvy Nilsson och Laila Bengtsson närvarande. 

  

§ 3. Förslag till dagordning fastställdes. 

  

§ 4. Till protokolljusterare valdes Bengt Horn. 

  

§ 5. Mats Thulin informerade från Alliansstyrelsen: 

  

att- Kostnaderna för tillbyggnaderna beräknades bli högre än planerat, därför läggs projektet 

t.v. på is. 

att- En mögelhärd vid porten i gamla hallen, skall tas bort i sommar. 

att- Två nya förvaringsskåp skall införskaffas. 

att- Kostnaden för gästande spelare höjs från 30:- till 40:-. Lokalhyran blir mellan 900:-- och 

1.500:-. att- Kostnaderna har ökat. År 2012 var sämre än 2011. Medlemsantalet har gått ned . 

Balansräkningen är god. 

att: Marknadsföringen måste bli bättre. 

att: Styrelsen kommer att förändras. 

att: Ekonomin sköts av någon inom – eller utanför Alliansen. 

att: Allianstävlingar sker på lördagar. 

  

§ 6. Kostnad för styrelsen? Förslag om att ge 5000:- /månad att fördela. 

  

§ 7. Antalet lotterier diskuterades. Två lotterier/ månad ansågs vara lämpligt. Föreningarna 

ordnar med vinsterna. Renate föreslog försäljning av "Sverigelotter" men det är inte aktuellt. 

  

§ 8. Elvy Nilsson vill få in rapport från föreningarna, om någon medlem avlidit eller slutat, så 

fort som möjligt. 
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§ 9. Renate och Johanna framförde klagomål från sina föreningar ,att vid seriespelen på 

fredagar har det funnits för få smörgåsar och ibland för svagt kaffe. Vi bör påminna våra 

medlemmar om att anteckna sig på listan "kaffe/smörgås". Detta gäller även eventuella 

åskådare. 

Speltiderna på fredagar diskuterades . Förslag om att börja kl: 9.00 i stället för kl: 8.30 kom 

fram. 

Nackdelen blir att eftermiddagsspelens tid förlängs med ½ timme. Inget beslut togs. 

Vi har utifrån fått synpunkter på om "Samrådsgruppen" behövs, eller ej. Fördelen anser vi, att 

alla föreningar är representerade och kan föra information fram och tillbaka till sin förening. 

  

§ 10. Nästa möte fastställdes till den 24.4.13. kl: 15.00 

  

Komplettering: K-G-Bengtsson hade kommit ut med en enkät angående speldagar. Listan 

vandrade runt under det att seriespelen pågick . Den nådde inte ut till alla. Tillfället var felvalt 

då spelarna var koncentrerade på sina uppgifter. 

Falkenberg den 17 januari 2013 

Sekreterare: Sonya Eriksson/Johanna Hyvärinen Johansson 

Justerare: Bengt Horn 
 


